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 Föreningens namn: Ockelbo ryttarförening 
Organisationsnummer: 885500-9109 

 
 
 

Protokoll styrelsemöte 2023-08-10 
 
Kallade: Madelene Håkansson, Svante Wallberg, Anna Nord, Malin Hermansson, Elin 
Skoglund, Roland Fagerlund, Lena Gustafsson (suppleant) 
Frånvarande:   
 
 
§ 1.  Mötets öppnande 
Ordförande förklarade mötet öppnat.  
 
 
§ 2.  Val av ordförande, sekreterare och justerare  
Valdes gjorde Svante som ordf., Malin som sekr. och Madelene som justerare. 
 
 
§ 3.  Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll godkändes utan justering. 
 
 
§ 4.  Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes utan tillägg.  
 
 
§ 5.  Privathästägarna samt stalltrivsel (I) 

a) Några reaktioner på privathästsidan rörande de fasta höpriserna per ponny och 
storhäst, man löser det genom att lägga sparat överskott på hög. Enbart tre 
ekipage som köper hö nu. Det hö ORF har räcker ej heller till fler ekipage. Mer hö 
är på ingång, dock till högre priser än normalt.   

b) Vissa har reagerat på personalförändringarna naturligt nog iom att förändringen 
är omfattande och ändrar en sedan länge vedertagen organisation. Vi planerar för 
informationsmöte. 

c) Utfodringstiderna på kvällarna kommer bli flytande i höst iom att personalen kan 
ha privatlektioner etc.  

d) Myyran och Petra önskar ha samtliga fyra hästar i samma hage från när de 
kommer åter från sommarbetet. Då de har bal i hagen samt att de tar in hästarna 
själva, vilket gör att där inte längre finns någon säkerhetsrisk för personal, 
godkänner styrelsen önskan.   

 
 
§ 6. Ekonomi (I, B) 

a) Uppdaterad likviditet och utfall på OneDrive. Föreningen har för närvarande ca 
240 tkr på kontot. Likviditeten går ned mot ca 20 t kr i oktober, finns dock 
förväntat fler intäkter såsom autogiro-inbetalningar m.m.  

b) Ekonomimöte med Ockelbo kommun förväntas bli bokat till september.  
c) Styrelsen beslutade vidare att omedelbart säga upp privathästägare i box nr 6 

efter tidigare varning. Ordförande tillser. Andra ekipage står på kö att flytta in.  
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d) Svante ser över föreslagen prislistan 2023 med Ida 11/8. Malin hjälper till att 
publicera på hemsidan.  

 
 
§ 7.  Personal och ridskoleverksamhet 

a) En medarbetare motsäger sig uppsägning och har inte skrivit under pappret. 
Ordförande och personalansvarig har varit i kontakt med den anställde och dess 
anhöriga. Facket är med i dialogen för att säkerställa så processen gått korrekt till 
väga. Uppsägningstiden kvarstår som densamma.  
Styrelsen planerar för avtackningar under hösten för samtliga som avslutar sin 
anställning. 

b) Uppstartsmöte med den nya personalen har hållits i veckan som varit. De har 
mycket energi och stort engagemang. Schemat för hösten är lagd och möjligheten 
för samtliga att forma och utvecklas sina roller är hög.  
Föreningen har mycket personal till hösten, vi kan förvänta oss att komma i kapp 
med riktlinjer, administration etc. Vi kan också marknadsföra och boka på 
privatlektioner i så hög grad som möjligt. 
Övertid initialt sparas till höstlovs-, helgaktiviteter m.m.  

c) Vi har 75 st bokade ridande till hösten varav 52 är ordinarie ridande varje vecka, 
övriga är ex månadsryttare. Det är ett lågt deltagande, ca 30 mindre mot tidigare 
år. 100 är önskvärt. Vi ska marknadsföra lediga lektionsplatser samt möjligheten 
att boka in sig på privatlektioner, månadsaktiviteter etc. Dela till skolorna liksom 
övriga föreningar gör, Madelene gör ett utskick.   

d) Policy för arbetskläder för stall och ridlektion utifrån kollektivavtalets regelverk 
tas fram av Elin.  

 
 
§ 8. Distriktskonferens (B) 
Styrelsen bifaller önskemålet att skicka Ida, Ronja och Hannah att medverka på önskad 
distriktskonferens 23-24 september i Bollnäs. Den ger god inblick i ekonomi i 
ridsportförening, verksamhetsplanering och marknadsföring.   
 
 
§ 9.  Hästar (I, B) 

a) Vi har potentiellt ont om storhästar till hösten. Pius har tyvärr lämnat oss efter en 
period av skador. Verksamheten undersöker om Frej fungerar som lektionshäst 
annars bör han gå för försäljning. Star fortsätter enligt tidigare upplägg för 
närvarande. Verksamheten önskar en maxad D-ponny eller en liten storhäst. 

b) Styrelsen beslutar att alternativt söka en häst att ta in på foder, alternativt söka 
sätt att finansiera inköp av en allround ridskolehäst, ex genom försäljning av Frej. 
Ambitionen är att isf överlappa en period. Verksamheten får i uppdrag att se över 
tillgång och priser.  
 

§ 10.  Hippocrates (I) 
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Malin visar hur ORF har lagt upp de initiala grunddatat i Academy och en hel del 
inmatning kvarstår för att få verksamheten att rulla. Elin ser över personaldata, Anna 
koppling för ekonomi och fakturor samt bokföring. Ida får uppdrag att se över hästar 
och lektioner. Malin finns på plats på ORF 25/8 kl 9-11 för genomgång. Se mejl för en 
gemensam inloggning under integrationen som såväl styrelsen som Ronja och Hannah 
använder.  
 
 
§ 11.  Nästa möte  
Nästa möte bokas via Teams till september månad, ordförande återkommer med tid och 
datum.  
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Skoglund, Roland Fagerlund, Lena Gustafsson (suppleant) 
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§ 1.  Mötets öppnande 
Ordförande förklarade mötet öppnat.  
 
 
§ 2.  Val av ordförande, sekreterare och justerare  
Valdes gjorde Svante som ordf., Malin som sekr. och Madelene som justerare. 
 
 
§ 3.  Föregående mötesprotokoll 
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d) Svante ser över föreslagen prislistan 2023 med Ida 11/8. Malin hjälper till att 
publicera på hemsidan.  


 
 
§ 7.  Personal och ridskoleverksamhet 


a) En medarbetare motsäger sig uppsägning och har inte skrivit under pappret. 
Ordförande och personalansvarig har varit i kontakt med den anställde och dess 
anhöriga. Facket är med i dialogen för att säkerställa så processen gått korrekt till 
väga. Uppsägningstiden kvarstår som densamma.  
Styrelsen planerar för avtackningar under hösten för samtliga som avslutar sin 
anställning. 


b) Uppstartsmöte med den nya personalen har hållits i veckan som varit. De har 
mycket energi och stort engagemang. Schemat för hösten är lagd och möjligheten 
för samtliga att forma och utvecklas sina roller är hög.  
Föreningen har mycket personal till hösten, vi kan förvänta oss att komma i kapp 
med riktlinjer, administration etc. Vi kan också marknadsföra och boka på 
privatlektioner i så hög grad som möjligt. 
Övertid initialt sparas till höstlovs-, helgaktiviteter m.m.  


c) Vi har 75 st bokade ridande till hösten varav 52 är ordinarie ridande varje vecka, 
övriga är ex månadsryttare. Det är ett lågt deltagande, ca 30 mindre mot tidigare 
år. 100 är önskvärt. Vi ska marknadsföra lediga lektionsplatser samt möjligheten 
att boka in sig på privatlektioner, månadsaktiviteter etc. Dela till skolorna liksom 
övriga föreningar gör, Madelene gör ett utskick.   


d) Policy för arbetskläder för stall och ridlektion utifrån kollektivavtalets regelverk 
tas fram av Elin.  


 
 
§ 8. Distriktskonferens (B) 
Styrelsen bifaller önskemålet att skicka Ida, Ronja och Hannah att medverka på önskad 
distriktskonferens 23-24 september i Bollnäs. Den ger god inblick i ekonomi i 
ridsportförening, verksamhetsplanering och marknadsföring.   
 
 
§ 9.  Hästar (I, B) 


a) Vi har potentiellt ont om storhästar till hösten. Pius har tyvärr lämnat oss efter en 
period av skador. Verksamheten undersöker om Frej fungerar som lektionshäst 
annars bör han gå för försäljning. Star fortsätter enligt tidigare upplägg för 
närvarande. Verksamheten önskar en maxad D-ponny eller en liten storhäst. 


b) Styrelsen beslutar att alternativt söka en häst att ta in på foder, alternativt söka 
sätt att finansiera inköp av en allround ridskolehäst, ex genom försäljning av Frej. 
Ambitionen är att isf överlappa en period. Verksamheten får i uppdrag att se över 
tillgång och priser.  
 


§ 10.  Hippocrates (I) 
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och lektioner. Malin finns på plats på ORF 25/8 kl 9-11 för genomgång. Se mejl för en 
gemensam inloggning under integrationen som såväl styrelsen som Ronja och Hannah 
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Nästa möte bokas via Teams till september månad, ordförande återkommer med tid och 
datum.  
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